
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΑΗΨΗ-Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 22/2014 πρακτικό συνεδρίασης  

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 

Αρ. απόφ. 465/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Διαπίστωση υπέρ της αναγκαιότητας 

πρόσληψης εποχιακού προσωπικού για την 

αντιμετώπιση πρόσκαιρων αναγκών έτους 2014 

της Υπηρεσίας Καθαριότητας. 
Σήμερα 6 Οκτωβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 

Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 2-10-2014 γραπτή 

πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 

Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις 

διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 

συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  40 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 5)Β.Παπαδόπουλος, 

6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9)Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 

12)Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. Κάκαρης, 16)Μ.Παπαϊωάννου, 

17)Λ.Ακριβόπουλος, 18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ιακωβίδου Ευγενία, 21) Χ. Γαϊτάνου, 

22)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 24)Θ.Τέτος, 25)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 26)Ι.Κυρατλίδης, 

27)Μ.Σουμελίδης, 28) Ν. Τσιαμήτρος, 29)Ζ.Πατσίκας, 30) Α. Καγκελίδης, 31)Γ.Γουλτίδης, 32)Ι.Παπαγιάννης, 

33)Η.Τσιφλίδης, 34)Σ.Ελευθεριάδου, 35)Ν.Μπέκης, 36)Π.Παπαδίνα, 37)Α.Αποστολόπουλος, 38)Α.Μαρκούλης, 

39)Σ.Στουγιάννος, 40)Γ.Μελιόπουλος. 

          Απόντες 

Ι.Χειμώνας 

 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                                
Ε.Γκόγκα, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Η. Μπατσαράς, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 

& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  

Σ.Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, 

Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 

Μ.Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης. 

2) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 2
ου

 εκτάκτου θέματος προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 410/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης 

4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 411/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Οφανίδης, Γ.Σοφιανίδης 

5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 414/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Α.Μαρκούλης, Ι.Παπαγιάννης και 

προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Οφανίδης, Γ.Σοφιανίδης 

6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 415/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Α.Μαρκούλης 

7) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 416/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, 

Γ.Κάκαρης, Γ.Ορφανίδης, Χ.Κούτρας, Θ.Αγγελίνας και επανήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης 

8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 417/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Αγγελίνας 

9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 418/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ.Κούτρας και αποχώρησε η κ. Μ.Παπαϊωάννου 

10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 420/2014 απόφασης προσήλθε η κ. Μ.Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ. 

Κ.Καραπαναγιωτίδης 

11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 421/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ε.Ιακωβίδου. 

12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 422/2014 απόφασης προσήλθε η κ. Ε.Ιακωβίδου. 

13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 424/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 

14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 425/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 

15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 428/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 

16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 429/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 

17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 437/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Τραπεζανλής, Π.Τσαπαρόπουλος, 

Σ.Στουγιάννος 

18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 440/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ζ.Πατσίκας και προσήλθε ο 

κ.Σ.Στουγιάννος 

19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 441/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ζ.Πατσίκας 

20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 444/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Καγκελίδης 

21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 445/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Καγκελίδης 

ΑΔΑ: 7Δ59Ω9Ο-1ΗΗ



 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 22-10-2014 εισηγητικό σημείωμα του Αναπληρωτή Δημάρχου Αθανασίου 

Σιδηρόπουλου, που έχει ως εξής: 

 Σας γνωρίζουμε ότι με τις διατάξεις του άρθρου 206 του ν. 3584/07 προβλέπεται η 

δυνατότητα πρόσληψης προσωπικού για την αντιμετώπιση κατεπειγουσών εποχικών ή πρόσκαιρων 

αναγκών με σχέση εργασίας ορισμένου χρόνου, της οποίας η διάρκεια δεν υπερβαίνει τους δύο (2) 

μήνες μέσα  σε συνολικό διάστημα δώδεκα (12) μηνών (ο υπολογισμός του δωδεκαμήνου γίνεται 

με αφετηρία το τέλος της απασχόλησης για την οποία ο υποψήφιος πρόκειται να προσληφθεί και 

προς τα πίσω σύμφωνα με την παρ. 2 του αρθρ. 21 του ν. 2190/94). Παράταση ή σύναψη νέας 

σύμβασης μέσα στο ανωτέρω δωδεκάμηνο διάστημα ή μετατροπή της σύμβασης  σε αορίστου 

χρόνου είναι αυτοδικαίως άκυρες. Ο φορέας που διενεργεί την πρόσληψη αποστέλλει τον πίνακα 

των προσληπτέων κάθε φορά στο ΑΣΕΠ, καθώς και όλους τους πίνακες προσληπτέων κάθε έτους, 

το αργότερο μέχρι την 31
η
 Ιανουαρίου του επόμενου έτους. Το ΑΣΕΠ διενεργεί έλεγχο για τη 

συνδρομή των όρων πρόσληψης της παρούσας περίπτωσης. Εάν κατά τον έλεγχο διαπιστωθεί ότι 

απασχολείται ή απασχολήθηκε προσωπικό κατά παράβαση των ανωτέρω διατάξεων, εφαρμόζεται η 

παρ. 15 του αρθρ. 21 του ν. 2190/94, όπως συμπληρώθηκε και ισχύει με την παρ. 7 του αρθρ. 5 του 

ν. 2527/97 (παύση του παρανόμως απασχοληθέντος προσωπικού και καταλογισμός των αποδοχών 

του σε βάρος των διενεργούντων την πρόσληψή του). 

Με την αρ. 31575/13-9-99  εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α.,  προβλέπεται ότι για την 

πρόσληψη του πιο πάνω προσωπικού για 2 μήνες η ακολουθούμενη διαδικασία είναι : 

 Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, με την οποία θα διαπιστώνεται η 

αναγκαιότητα της πρόσληψης και η αιτιολόγηση αυτής, οι απαιτούμενοι κλάδοι και οι 

ειδικότητες του προσωπικού που πρόκειται να προσληφθεί και η διάρκεια της σύμβασης 

(μέχρι δύο μήνες). 

 Απόφαση του αρμόδιου προς διορισμό οργάνου με την οποία προσλαμβάνεται το 

αναγκαίο προσωπικό, σύμφωνα με την πιο πάνω απόφαση του Δ.Σ., λαμβανομένων υπόψη και 

των ειδικών τυπικών προσόντων που προβλέπονται από τις ειδικές διατάξεις για το σκοπό 

αυτό. 
Με τις διατάξεις της παρ. 22 του άρθρου 12 του Ν. 4071/2012, οι συγκεκριμένες 

προσλήψεις εξαιρέθηκαν από την υποχρέωση έγκρισης της ΠΥΣ 33/2006 όπως ισχύει. 

Στον Ο.Ε.Υ. του Δήμου Βέροιας προβλέπονται συνολικά τριακόσιες είκοσι (320) θέσεις 

προσωπικού με σχέση εργασίας Ι.Δ.Ο.Χ. διαφόρων ειδικοτήτων (Για το έτος 2014, ο Δήμος 

Βέροιας πραγματοποίησε σαράντα έξι (46) προσλήψεις εποχικού προσωπικού). 

Σύμφωνα με το από 22-10-2014 έγγραφο του Αντιδημάρχου Καθαριότητας το Τμήμα 

Καθαριότητας – Ανακυκλώσιμων Υλικών, το προσωπικό που απασχολείται με την αποκομιδή των 

απορριμμάτων, εργάτες καθαριότητας και οδηγοί απορριμματοφόρων, έχει συρρικνωθεί λόγω 

συνταξιοδότησης πολλών υπαλλήλων. Επιπρόσθετα, λόγω απρόβλεπτων καταστάσεων, συνήθως 

σοβαρών λόγων υγείας, 5 εργαζόμενοι σε μακροχρόνια αναρρωτική άδεια-διαπιστώνεται ακόμη 

μεγαλύτερη δυσπραγία διαχείρισης των εργασιών αποκομιδής απορριμμάτων και γενικότερα 

παροχής υπηρεσιών καθαριότητας σε όλο τον διευρυμένο Δήμο, υπηρεσίες που έχουν να κάνουν 

άμεσα με το επίπεδο υγιεινής των δημοτών, τη στιγμή μάλιστα που αυτές είναι ανταποδοτικές και 

εύλογο είναι να υπάρχει ανάλογη απαίτηση των δημοτών. Όπως αναφέρεται στο ως άνω 

υπηρεσιακό σημείωμα, προκειμένου η Υπηρεσία Καθαριότητας να ανταποκριθεί στις αυξημένες 

ανάγκες αποκομιδής των απορριμμάτων και καθαριότητας των κοινόχρηστων χώρων ιδιαίτερα 

πλατειών, παιδικών χαρών, σε όλο τον διευρυμένο Δήμο και των κεντρικών σημείων του οδικού 

δικτύου της πόλης σε συνάρτηση με τις αυξημένες ανάγκες για την αντιμετώπιση πιθανών 

χιονοπτώσεων και παγετών κατά τη χειμερινή περίοδο, κρίνεται επιτακτική η ανάγκη για 

πρόσληψη εποχιακού προσωπικού με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου (2 

μηνών) και ειδικότερα τεσσάρων (4) ατόμων κατηγορίας ΥΕ ειδικότητας Εργατών Καθαριότητας 

και ενός (1) ατόμου κατηγορίας ΔΕ Οδηγών Απορριμματοφόρου. 
Σύμφωνα με το με το αριθ. 12777/2-4-2013 έγγραφο του Υπουργείου Εσωτερικών, επειδή 

υπάρχουν ανάγκες στον τομέα της καθαριότητας που πρέπει αδιαλείπτως να καλύπτονται, καθώς 

συνδέονται άμεσα με τη διαφύλαξη της δημόσιας υγείας, και επειδή οι υπηρεσίες των ΟΤΑ έχουν 

αποδυναμωθεί λόγω συνταξιοδοτήσεων, οι φορείς μπορούν να προχωρούν στην πρόσληψη 
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προσωπικού με δίμηνες συμβάσεις κατά τις διατάξεις του άρθρου 206 παρ. 1 του ν. 3584/2007, 

όπως ισχύει με έλεγχο νομιμότητας των σχετικών αποφάσεων από τις οικείς Αποκεντρωμένες 

Διοικήσεις και επισημαίνει ότι το προσωπικό αυτό υπόκειται στους αυστηρούς περιορισμούς του 

προαναφερθέντος άρθρου καθώς και των άρθρων 5 & 6 του Π.Δ. 164/2004, περί ελάχιστου κενού 3 

μηνών μεταξύ των συμβάσεων και μέγιστης συνολικής διάρκειας 24 μηνών των συμβάσεων, 

αντίστοιχα. 
 

Σύμφωνα με την από 23-10-2014 βεβαίωση του Διευθυντή Οικονομικού του Δήμου μας, 

στον προϋπολογισμό του Δήμου μας τρέχοντος έτους στους ΚΑ 20/6041.001 με τίτλο "Τακτικές 

αποδοχές εκτάκτου προσωπικού" και ΚΑ 20/6054 με τίτλο «Εργοδοτικές εισφορές εκτάκτου 

προσωπικού», υπάρχουν οι διαθέσιμες πιστώσεις για τον παραπάνω σκοπό.  

Με τις αριθ. 38/2014 και 39/2014 Εκθέσεις Ανάληψης Δέσμευσης, δεσμεύθηκαν αντίστοιχα 

οι παραπάνω πιστώσεις για την αμοιβή των ΙΔΟΧ μισθοδοτούμενων της Καθαριότητας. 

Ύστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για τη 

διαπίστωση ή μη υπέρ της αναγκαιότητας πρόσληψης του πιο πάνω προσωπικού με σχέση 

εργασίας Ιδιωτικού Δικαίου Ορισμένου Χρόνου διάρκειας δύο (2) μηνών, για την αντιμετώπιση 

πρόσκαιρων αναγκών των δημοτικών υπηρεσιών. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Παπαδόπουλος: Πέραν των λόγων που αναφέρονται στο εισηγητικό, οι φετινές καιρικές 

συνθήκες του καλοκαιριού δημιούργησαν μεγάλη επιβάρυνση, κάτι που συνεχίζεται τώρα το 

φθινόπωρο και οδεύουμε προς το χειμώνα.  

Για να μπορέσουμε να κρατήσουμε την καθαριότητα και να προστατεύσουμε την υγεία των 

πολιτών, χρειάζεται να προσλάβουμε έναν ελάχιστο αριθμό προσωπικού. 

Όπως είπαμε πολλές φορές, έχει μειωθεί πολύ το δυναμικό της υπηρεσίας καθαριότητας και 

προσπαθούμε με νύχια και με δόντια να τηρήσουμε τις υποσχέσεις μας και να είμαστε 

απαρέγκλιτοι από το στόχο μας να μη δοθεί τίποτε από την καθαριότητα σε ιδιώτες.  

Για αυτό το λόγο ζητούμε να ψηφίσετε υπέρ της εισήγησής μας. 

Αποστολόπουλος: Είμαι υπέρ του να προσληφθεί προσωπικό, πολύ φοβάμαι όμως, ότι όπως 

έρχεται το εισηγητικό, δεν είναι πρόσκαιρη η ανάγκη. Είναι τελικά πρόσκαιρη ή μόνιμη η ανάγκη; 

Παπαδόπουλος: Είπα όμως και κάποια πράγματα που πιθανόν να μην προσέξατε. Εξαιτίας 

των καιρικών συνθηκών και της ανάγκης να κρατήσουμε καθαρό το Δήμο και να προστατεύσουμε 

την δημόσια υγεία. 

Γουλτίδης: Το προσωπικό αυτό θα είναι εποχούμενο, δηλ. για τα απορριμματοφόρα, ή θα 

είναι πεζό προσωπικό για την καθαριότητα των δρόμων;  

Μέσα στον υπολογισμό που κάνατε, συμπεριλάβατε και το Δ.Δ. Βεργίνας; 

Παπαδόπουλος: Θα χρησιμοποιηθούν και κάποια άτομα στα απορριμματοφόρα, γι’ αυτό θα 

προσλάβουμε κι έναν οδηγό, και κάποιοι από αυτούς θα ρυθμίσουν τις θέσεις είτε σε πεζοπόρα 

τμήματα ή οπουδήποτε αλλού χρειαστεί.  

Το προσωπικό είναι για όλα τα Δ.Δ., η υπηρεσία είναι ενιαία και πρέπει αυτό να το 

καταλάβουμε όλοι. 

Παπαδίνα: Είμαστε υπέρ αυτών των προσλήψεων, ειδικά σε αυτές τις συνθήκες 

οικονομικής ασφυξίας. 

Η θέση του Δήμου είναι κατά της ιδιωτικοποίησης, όμως όλα αυτά είναι προσωρινές λύσεις. 

Θα θέλαμε όλοι να γίνουν μόνιμες προσλήψεις και θα θέλαμε να μάθουμε ποια είναι τα κριτήρια 

και ποιες οι διαδικασίες για τις προσλήψεις αυτών των ατόμων. 

Γουλτίδης: κε Παπαδόπουλε, όπως γνωρίζετε, όταν συνενώθηκε ο Δ. Βεργίνας με το Δ. 

Βέροιας με το σχέδιο «Καλλικράτης», είχαμε δυο υπαλλήλους ΑΜΕΑ που εργάζονταν στην 

καθαριότητα, εκ των οποίων τον ένα τον μετακινήσατε στη Βέροια, και τώρα μας λέτε ότι θα 

πάρετε έκτακτο προσωπικό για να καθαρίσει τη Βεργίνα; 

Γιατί δεν επαναφέρετε πίσω το προσωπικό αυτό; 

Ως Δ. Βεργίνας είχαμε δυο άτομα και το ένα το πήρατε στη Βέροια. 

Παπαδόπουλος: Όσον αφορά τα κριτήρια επιλογής, πάντα προτάσσουμε τα κοινωνικά 

κριτήρια, ανάλογα και με την οικονομική κατάσταση, αλλά τα δίμηνα δίνουν και τη δυνατότητα να 

επιλέξεις ανθρώπους που μπορούν να εκτελέσουν μια συγκεκριμένη εργασία. 
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Αιτήσεις μπορεί να γίνονται πολλές, αλλά συνήθως στα δίμηνα παίρνουμε ανθρώπους που 

είτε έχουμε γνώση με βάση μια κοινωνική έρευνα (όχι όμως με κριτήρια ΑΣΕΠ μόνο) λαμβάνοντας 

υπ’ όψιν και τα κριτήρια που απαιτούνται για τη δουλειά. 

Δε μπορούμε να προσλαμβάνουμε τους ίδιους ανθρώπους, διότι στην ίδια χρονιά δε 

μπορούν να επαναπροσληφθούν, για να μην εγείρονται αιτήματα μονιμοποίησης. 

Όσον αφορά τις Δ.Ε. κανένας δε μπορεί κανέναν. Είμαστε ένας Δήμος κι αυτό πρέπει να 

καταλάβουμε. Από πάρα πολλές Δ.Ε. έχουμε πάρει προσωπικό, αν κι εγώ ο ίδιος έλεγα τα ίδια που 

λέτε κι εσείς σήμερα κι ο ίδιος ο Δ. Βέροιας συνεισφέρει για κάποιες άλλες αρμοδιότητες π.χ. δεν 

υπήρχε γκρέιντερ στη Βεργίνα, είχε όμως ο Δ. Βέροιας και το διέθεσε. Το προσωπικό που ήρθε από 

τις Δ.Ε., πήγε εκεί που το διέταξε η υπηρεσία. 

Για τη Βεργίνα, αν και δεν ήθελα πριν να σας απαντήσω, έχω να πω ότι είναι ο Δήμος από 

τον οποίο έχουν έρθει οι περισσότερες προσφυγές για μη πληρωμή εργασίας (χωρίς βέβαια εσείς να 

έχετε ευθύνη για αυτό, την ευθύνη φέρουν οι προηγούμενοι Δήμαρχοι). Πήγαν στα δικαστήρια οι 

εργαζόμενοι για να πληρωθούν τα δεδουλευμένα τους, διότι η εργασία τους ήταν αδήλωτη. 

Όσον αφορά τα δύο άτομα από τη Βεργίνα που ήρθαν στη Βέροια κι ο ένας μάλιστα κάνει 

δουλειά και στη Βεργίνα, σας πληροφορώ ότι σε όλες τις Τ.Κ. του πρώην Δ. Βεργίνας έχουν πάει 

για εργασίες πολλά συνεργεία από το Δ. Βέροιας πολλές φορές το χρόνο. 

Άρα λοιπόν δεν υφίσταται ζήτημα για κάποιον που έφυγε από μια Δ.Ε. κι ήρθε στο Δ. 

Βέροιας, όλοι πηγαίνουν παντού. 

Γουλτίδης: Πρόεδρε, μιλούμε για τη Βεργίνα. Εγώ δε σας είπα για τη «μαύρη» εργασία, την 

ξέρω πάρα πολύ καλά και πριν έρθει εδώ το θέμα εμείς ως κάτοικοι της Βεργίνας το γνωρίζαμε. 

Εγώ σας είπα ότι είχαμε μόνιμο προσωπικό 2 υπαλλήλους της καθαριότητας που 

απασχολούνταν και στο παρκινγκ, το καθάριζαν, το περιποιούνταν, λάμβαναν κι ένα εισόδημα από 

τα εισιτήρια, κι εσείς πήρατε τον ένα υπάλληλο και καλά κάνατε, ένας Δήμος είμαστε, αλλά εγώ 

σας είπα για το τι συμβαίνει στη Βεργίνα. Μιλάμε για τη Βεργίνα, αν θέλετε να το καταλάβετε 

αυτό. Δε μπορεί να έρχεται κάποιος και να φωτογραφίζει το δρόμο και την είσοδο των Βασιλικών 

Τάφων με τα φύλλα, τα κλαδιά κι ενώ είχαμε προσωπικό, το πήρατε και ζητάτε να ψηφίσω εγώ να 

πάρουμε έκτακτο προσωπικό για να το φέρετε στη Βεργίνα για 2 μήνες;  

Διαμάντης: Επειδή τυχαίνει το συγκεκριμένο γεγονός να το γνωρίζω πολύ καλά, ο 

υπάλληλος για τον οποίο μίλησε ο κ. Γουλτίδης, πήγαινε το πρωί στη Βεργίνα, υπέγραφε για την 

παρουσία του, έφευγε στη συνέχεια στα χωράφια του και γύριζε το μεσημέρι για να υπογράψει την 

αποχώρηση από την εργασία. 

Με εντολή του Προέδρου της Τ.Κ. Βεργίνας, ήρθε στην υπηρεσία καθαριότητας, εκεί 

δηλαδή που ανήκει. Έτσι ήρθε στη Βέροια ο υπάλληλος αυτός. Δεν εκτελούσε σωστά τα 

καθήκοντά του. 

Πρόεδρος: Ανακύπτει ένα θέμα κ. Διαμάντη. Κάνετε μια καταγγελία που δεν έφτασε ποτέ 

σε κανένα και κανείς δε γνωρίζει τίποτε. Αυτή είναι μια καταγγελία ουσιαστικά.  

Παπαδόπουλος: Αν ο υπάλληλος έχει ειδικές ανάγκες, το ωράριό του και πως δουλεύει, εδώ 

δουλεύει το ωράριό του και σας πληροφορώ ότι έχει κάνει και διάφορες αιτήσεις. Εγώ δε θα μείνω 

σε αυτό. 

Από τη στιγμή που δεν επιλήφθηκε η υπηρεσία όπως έπρεπε να επιληφθεί τότε και να κάνει 

αυτά που έπρεπε να κάνει, αφού δεν τα έκανε δεν πρέπει να τα θυμόμαστε καν. Αυτό ήταν μια 

συνήθης πολιτική για κάποιο διάστημα, να τα μπαλώνουμε όλα με κάποιο τρόπο. Αναφέρθηκα 

άλλωστε και στην αρχή του συμβουλίου σε αυτά τα θέματα. 

Ο υπάλληλος αυτό ήδη και σήμερα ζητά, με βάση την ασθένειά του, βάσει της οποίας 

προσλήφθηκε και δικαιώθηκε του ευεργετήματος της πρόσληψης, να μην κάνει καμιά τέτοια 

εργασία. 

Όμως, για να κλείνουμε το θέμα, είναι υπάλληλος του Δ. Βέροιας, ο υπάλληλος που 

βρίσκεται εκεί θα ήταν υπέρ αρκετός αν δεν έκανε και το φύλακα κι αν πρόκειται να κάνει το 

φύλακα του parking αυτό είναι μια άλλη ιστορία. 

Πρόεδρος: Έχουμε ξεφύγει από το θέμα μας κ. Παπαδόπουλε 

Παπαδόπουλος: Η υπηρεσία καθαριότητας και πρασίνου θα κάνει ότι μπορεί. Σήμερα τα 

χόρτα στη Βεργίνα είναι κομμένα, οι φωτογραφίες είναι προχθεσινές. 

Δυστυχώς ο φετινός καιρός ήταν πέρα από τις δυνατότητες του καθενός και της κάθε 

υπηρεσίας για να το αντιμετωπίσει. 
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Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Αναπληρωτή Δημάρχου Αθανασίου 

Σιδηρόπουλου; 

Μέλη: Ναι. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης, 

Σ.Ελευθεριάδου. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 22-10-2014 εισηγητικό σημείωμα του Αναπληρωτή Δημάρχου Αθανασίου 

Σιδηρόπουλου. 

2.- Το με αρ. πρωτ. 12777/2-4-2013 έγγραφο του Υπ. Εσωτερικών. 

3.- Την υπ’ αριθ. 31575/13-9-1999 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α. 

4.- Την αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού προκειμένου να αντιμετωπισθούν 

πρόσκαιρες και κατεπείγουσες ανάγκες λειτουργίας της Υπηρεσίας Καθαριότητας, λόγω της 

επιβάρυνσης από τις καιρικές συνθήκες του καλοκαιριού, των απρόβλεπτων καταστάσεων 

(σοβαρών λόγων υγείας εργαζομένων), των αυξημένων αναγκών αποκομιδής των απορριμμάτων 

και καθαριότητας κοινόχρηστων χώρων (πλατείες, παιδικές χαρές) και κεντρικών σημείων του 

οδικού δικτύου του Δ. Βέροιας για την προστασία της δημόσιας υγείας, καθώς και της ανάγκης 

αντιμετώπισης πιθανών χιονοπτώσεων και παγετών κατά τη χειμερινή περίοδο.  

5.- Ότι στον Ο.Ε.Υ. του Δήμου μας προβλέπονται συνολικά (320) θέσεις προσωπικού με σχέση 

εργασίας ΙΔΟΧ διαφόρων ειδικοτήτων. 

6.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2014 και στους Κ.Α. 20/6041.001 με  τίτλο 

«Τακτικές αποδοχές εκτάκτου προσωπικού» και 20/6054 με τίτλο «Εργοδοτικές εισφορές εκτάκτου 

προσωπικού» υπάρχουν γραμμένες οι σχετικές πιστώσεις. 

7.- Την από 22-10-2014 βεβαίωση της Δ/νσης Οικονομικού του Δήμου, σύμφωνα με την οποία οι 

παραπάνω πιστώσεις έχουν εξασφαλισθεί και πρόκειται να διατεθούν για τη μισθοδοσία του εν 

λόγω προσωπικού. 

8.- Τις υπ’ αριθ. 38 και 39/2014 εκθέσεις ανάληψης δέσμευσης. 

9.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

10.- Τις διατάξεις  του άρθρου 65 του Ν. 3852/10, του άρθρου 96 του Ν.3463/2006, του άρθρου 

206 του Ν. 3584/2007, του άρθρου 12 του Ν. 4071/2012, του άρθρου 21 του Ν.2190/1994, όπως 

συμπληρώθηκε και ισχύει με την παρ. 7 του άρθρου 5 του Ν. 2527/1997 και των άρθρων 5 και 6 

του Π.Δ. 164/2004.  

 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 

 

Διαπιστώνει την αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού με σχέση εργασίας 

Ιδιωτικού Δικαίου Ορισμένου Χρόνου (2 μηνών), προκειμένου να αντιμετωπισθούν απρόβλεπτες 

καταστάσεις (σοβαροί λόγοι υγείας εργαζομένων), αυξημένες ανάγκες αποκομιδής των 

απορριμμάτων και καθαριότητας κοινόχρηστων χώρων (πλατείες, παιδικές χαρές) και κεντρικών 

σημείων του οδικού δικτύου του Δ. Βέροιας για την προστασία της δημόσιας υγείας, καθώς και 

ανάγκες που θα προκύψουν από πιθανές χιονοπτώσεις και παγετούς κατά τη χειμερινή περίοδο, ως 

εξής: 

 

 

Ειδικότητα Αρ. ατόμων Χρον. διάρκεια 

ΥΕ Εργατών Καθαριότητας 4 2  μήνες 

ΔΕ Οδηγών Απορριμματοφόρων 1 >> 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  465 / 2014 

.............................................................................................………................................. 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 

 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  

Θ. Αγγελίνας     

Χ. Κούτρας     

Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Χ. Σταφυλίδου  

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  

Δ. Τραπεζανλής  Η. Μπατσαράς  

Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  

Σ. Διαμάντης     

Γ. Σοφιανίδης     

Ν. Μωυσιάδης     

Π. Τσαπαρόπουλος     

Β. Λυκοστράτης     

Γ. Κάκαρης     

Μ. Παπαϊωάννου     

Λ. Ακριβόπουλος     

Σ. Ασλάνογλου     

Γ. Ορφανίδης     

Ε. Ιακωβίδου     

Χ. Γαϊτάνου     

Ν. Μαυροκεφαλίδης     

Α. Σιακαβάρας     

Θ. Τέτος     

Κ. Καραπαναγιωτίδης     

Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     

Ν.  Τσιαμήτρος     

Ζ. Πατσίκας     

Α. Καγκελίδης     

Γ. Γουλτίδης     

Ι. Παπαγιάννης  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  10-11-2014 

Ο Δήμαρχος 

 

 
 

     ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Ελευθεριάδου 

Η. Τσιφλίδης 

Ν. Μπέκης 

Π. Παπαδίνα 

Α. Μαρκούλης 

Σ. Στουγιάννος 

Γ. Μελιόπουλος 
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